
Z Á P I S N I C A
             

z  24.  zasadnutia obecného zastupiteľstva  v  Joviciach

konaného   dňa   9.8. 2021

Prítomní :                     Ildikó Lukacsová -  starostka obce

                     Poslanci :  Tibor Albert,  Vlastimil  Demjan,  Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza
                                       

Neprítomní:                 Ing. Andrea Albertová,  František Barci,  Martin Dobos

                         

Ďalší prítomní :            Ing. Ondrej Bartuš, hlavný kontrolór, Andrea Farkašová  zam.     

Verejnosť:                    Ján Filčák, Miroslav Šafár

PROGRAM:      

1.  Otvorenie, schválenie programu
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4.  Rekonštrukcia a modernizácia, prevádzka a údržba zariadení verejného osvetlenia v obci
     Jovice - výsledok verejného obstarávania

              -  zmluva s úspešným uchádzačom
5.  Investičné zámery - odsúhlasenie
     -  spevnenie plochy na parcele č. 156 KNE
     - materská škola oprava fasády a izolácia
6.  Pozemky pod ihriskom - vysporiadanie vlastníckych vzťahov - informácie
7.  Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce
8.  Folklórne popoludnie pod Dievčenskou skalou - organizačné a prípravné práce

          9.  Referát starostky informácie o aktualitách v obci
        10.  Rôzne
        11.  Záver

  1.  Otvorenie , schválenie programu

Zasadnutia   obecného zastupiteľstva otvorila a viedla pani Ildikó Lukacsová starostka  obce.  Na 
začiatku privítala poslancov obecného zastupiteľstva  a ostatných  prítomných. Starostka obce  
konštatovala, že  poslanci na zasadnutie boli pozvaní písomne a včas. Z celkového počtu 7 
poslancov boli  4  prítomní , teda obecné zastupiteľstvo bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa.

Starostka obce  prítomných oboznámila s návrhom programu zasadnutia, ktorý bol doplnený 



o Žiadosť o odpredaj pozemky od občana Štefana Sanka. Táto žiadosť bola podaná dňa  6.8.2021 
v piatok. K návrhu neboli vznesené pripomienky.

Potom dala hlasovať o návrhu programu zasadnutia tak, po doplnení nového bodu.

Uznesenie č.  155 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  schvaľuje  návrhu programu zasadnutia po doplnení nového
bodu.

1.  Otvorenie, schválenie programu
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4.  Rekonštrukcia a modernizácia, prevádzka a údržba zariadení verejného osvetlenia v obci
     Jovice - výsledok verejného obstarávania

              -  zmluva s úspešným uchádzačom
5.  Investičné zámery - odsúhlasenie
     -  spevnenie plochy na parcele č. 156 KNE
     - materská škola oprava fasády a izolácia
6.  Pozemky pod ihriskom - vysporiadanie vlastníckych vzťahov - informácie
7.  Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce
8.  Folklórne popoludnie pod dievčenskou skalou - organizačné a prípravné práce
9.  Žiadosť o odpredaj pozemky

        10.  Referát starostky informácie o aktualitách v obci
        11.  Rôzne
        12.  Záver

Hlasovanie:  

Za: 4 Ján Gebe,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ing. Andrea Albertová, František Barci, Martin Dobos,

Uznesenie bolo prijaté.

  2.  Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Následne určila zapisovateľku  Andreu Farkašovú. Za overovateľov zápisnice navrhla Jána Gebeho 
a Ing. Štefana Tisza a potom dala hlasovať. 

Uznesenie č.  156 / 2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice za overovateľov zápisnice zvolilo Jána Gebeho a Ing. Štefana



Tisza.
Hlasovanie:  

Za: 4 Ján Gebe,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ing. Andrea Albertová ,František Barci, Martin Dobos,

Uznesenie bolo prijaté.

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
  
Starostka obce  vykonala kontrolu  plnenia uznesení č. 143 – 154/2021  zo zasadnutia dňa 
21.6.2021.

Uznesenie č.  157 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice v súlade §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení
v  z.n.p.  berie  na  vedomie správu   o kontrole   plnenia   uznesení  č.  143  –  154/2021  zo  dňa
21.6.2021. 

   

Hlasovanie:  

Za: 4 Ján Gebe,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ing. Andrea Albertová ,František Barci, Martin Dobos,

Uznesenie bolo prijaté.

4.   Rekonštrukcia a modernizácia, prevádzka a údržba zariadení verejného osvetlenia v obci  
Jovice - výsledok verejného obstarávania

-  zmluva s úspešným uchádzačom

Starostka informovala poslancov o priebehu a výsledku verejného obstarávania na akciu  



Rekonštrukcia a modernizácia, prevádzka a údržba zariadení verejného osvetlenia v obci  Jovice: do
stanoveného termínu boli predložené 3 ponuky. Z týchto 1 firma nesplnila podmienku. Z cenového 
hľadiska doručila najvýhodnejšiu ponuku firma Grep Slovakia z Komárna. Poslanci sa oboznámili 
so zápisnicou z vyhodnotenia ponúk, nemali k nej žiadne výhrady a poverili starostku s podpísaním 
zmluvy.

Uznesenie č.  158 /2021

A/  Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  schvaľuje  výsledok verejného obstarávania na zákazku
„Rekonštrukcia a modernizácia , prevádzka a údržba zariadení verejného osvetlenia v obci Jovice“.

B/    Obecné  zastupiteľstvo   Obce  Jovice  poveruje   starostku  obce  na  uzatvorenie  zmluvy
s úspešným  uchádzačom  verejného  obstarávania  na  zákazku   „Rekonštrukcia  a modernizácia,
prevádzka a údržba zariadení verejného osvetlenia v obci Jovice“.

   

Hlasovanie:  

Za: 4 Ján Gebe,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ing. Andrea Albertová ,František Barci, Martin Dobos,

Uznesenie bolo prijaté.

5.  Investičné zámery - odsúhlasenie
     -  spevnenie plochy na parcele č. 156 KNE
     - materská škola oprava fasády a izolácia

Starostka  predniesla  poslancom návrh,  podľa  ktorého  by  sa  mohla  dať  urobiť  nová  fasáda  na
materskej  škole.  Finančné prostriedky na  to  obec má,  keďže financovanie verejného osvetlenia
prebehne cez firmu spôsobom úver kontraktora.  Na základe názorov viacerých stavbárov musí ísť
pôvodná omietka dole a mohlo by to stáť cca do 25 tis. eur.
Ján Filčák - konečná cena závisí o ceny materiálov a spôsobu výstavby, ceny kolíšu, každý mesiac
sa zvyšujú, konečná suma je len orientačná
Starostka - financie by sme zabezpečili z rozpočtu obce alebo z rezervného fondu
Ing. Tisza - projekt na to treba urobiť?
Starostka - nie, budú to len udržiavacie práce, výzvy na dotácie sú len na zateplenie, ktorá je tu
zbytočná nakoľko pri rekonštrukcii interiéru prebehla aj izolácia stropu a steny sú široké.  
Poslanci  sa  zhodli  na  potrebe  riešenia  fasády  materskej  školy  a  poverili  starostku  vyžiadaním
cenových ponúk.

Uznesenie č.  159 /2021



Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Jovice   poveruje starostku  so  zabezpečením prípravných  prác  na
verejné obstarávanie dodávateľa pre stavebné práce „Renovácia fasády na budove Materskej školy“

Hlasovanie:  

Za: 4 Ján Gebe,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ing. Andrea Albertová ,František Barci, Martin Dobos,

Uznesenie bolo prijaté.

Starostka - turistický chodník medzi p. Korintušom a p. Filčákom na parcele č. 156 KNE je v zlom 
stave. Nie len turisti, ale aj naši obyvatelia často skrátia cestu domov s tým smerom. Navrhujem  
opravu , lebo tento úsek sa využíva ako komunikácia. Robili sme kalkuláciu stavebný materiál 
obstará obec a práce  sa urobia na zákazku.  Na spevnenie plochy by sa požívalo zámková dlažba. 
V rozpočtu vieme nájsť potrebné financie cca  5 tis. eur.
Demjan- slúži to verejnosti,  súhlasím opravou
Filčák – ponúkol svoju spoluprácu , po vyspádovaní sa žľab na odvádzanie vody môže napojiť na 
môj jarok.
Poslanci ďalšie pripomienky nemali a zhodli sa na potrebe opravy turistického chodníka.

Uznesenie č.  160 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice schvaľuje spevnenie plochy turistického chodníka na parcele č.
156 KNE vo vlastníctve obce Jovice.

   

Hlasovanie:  

Za: 4 Ján Gebe,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ing. Andrea Albertová ,František Barci, Martin Dobos,

Uznesenie bolo prijaté.

6.   Pozemky pod ihriskom - vysporiadanie vlastníckych vzťahov - informácie



Starostka obce informovala poslancov o potrebe vysporiadania vlastníckych vzťahov pozemkov
pod futbalovom ihrisku. Samotná budova TJ je vo vlastníctve obce.  Z pohľadu obce je potrebné
a správne mať túto lokalitu vysporiadanú a vo svojom vlastníctve. Pozemok bod budovou TJ vlastní
pán František Vanyo , ktorý by bol ochotný vysporiadať vlastnícke vzťahy aj zámenou pozemkov.
Samotné ihrisko je rozdelené na 12 parciel, kde je viac vlastníkov, medzi nimi aj SPF. Bolo by
nutné začať oslovovať vlastníkov. V rámci rozvoja občianskej vybavenosti uvažujeme realizovať
športovo- oddychového komplexu pre občanov aj návštevníkov obce, ale tento zámer obec nebude
vedieť zrealizovať , pokiaľ nebude vlastníkom pozemkov pod ihriskom. 
Ing. Tisza - treba začať s oslovovaním vlastníkov. Poschodie budovy TJ by sa mohlo prestavať na
spoločenský dom s  obecným múzeom. Na toto sa môžu využiť aj dotácie.
Starosta  obce  vykonám  prieskum  listom  oslovím  jednotlivých  vlastníkov  a kontaktujem  SPF
o možnostiach. 

Uznesenie č.  161 /2021

Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Jovice  poveruje  starostku  obce,  aby písomne  oslovila  vlastníkov
pozemkov pod ihriskom zámerom vysporiadanie vlastníckych vzťahov formou kúpy. 

   

Hlasovanie:  

Za: 4 Ján Gebe,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ing. Andrea Albertová ,František Barci, Martin Dobos,

Uznesenie bolo prijaté.

7.  Vyhlásenie výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce

Starostka informovala poslancov o skončení zmluvy s kontrolórom obce koncom apríla 2021 a  o
potrebe vyhlásenia  výberového konania.
Kontrolór - treba zisť či je to nutné a informovať sa u právničky, nakoľko krízový stav naďalej trvá
a zistiť aj nové podmienky výberového konania.
Ing. Tisza - mali by sme počkať do ukončenia krízového stavu
Kontrolór - prečítal poslancom zákon o voľbe hlavného kontrolóra
Ing. Tisza - treba zistiť u pani JUDr. Gallovej,  či je nutné teraz vyhlásiť výberové konanie, aby
sme správne postupovali

8. Folklórne popoludnie pod dievčenskou skalou - organizačné a prípravné práce

Starostka - dňa 29.8. bude vystúpenie Szőttes v záhrade materskej školy v Joviciach, zmluva je
podpísaná, získali sme na túto akciu dotáciu vo výške 1000 eur. Prídu o 13-ej hodine, občerstvenie
pre nich zabezpečí obec. Miesto podujatia bude v záhrade materskej školy. 
Gebe Ján- pozvanie na vystúpenie prijali  mužský spevácky zbor  Dénesa Andrássyho, folklórny



súbor Gyöngyvirág z Krh. Dlhej Lúky a samozrejme náš folklórny súbor.
Starostka – vyhlásila  som aj  súťaž  v kreslení  pre deti   materských a základných škôl  na tému
„Pamiatka  a dedičstvo  Andreja  Cházára“.  Termín  odovzdania  je  do  16.8.2021.  Výstavu
a vyhlásenie  výsledku  plánujem  organizovať  v knižnici  v rámci  folklórneho  popoludnia  ako
sprievodný program. Na výstavu  doniesli sme aj obrazy z Vácu. 
Ing. Tisza - mala by sa zostaviť komisia a tá nech kresby vyhodnotí, mohli by hodnotiť aj diváci aj
komisia
Starostka –  pozvala som aj muzikantov gemerskej hudby  Sajó Banda za honorár 300 eur ak bude
záujem po vystúpení môžu  učiť aj ľudové tance.  Občerstvenie mám zabezpečené  cez Mango
Food Trailer. Ešte potrebujem niekoho osloviť na predaj alkoholických a nealkoholických nápojov.
Plánovala som osloviť hostinec Slniečko ale p. Barci nie je prítomný. 
Na zasadnutie sa dostavil pán Miroslav Šafár občan obce. 
Starostka - pri  zlom počasí bude podujatie v kultúrnom dome, pripravíme aj plagáty pozvánky
budú rozoslané, toalety tiež budú zabezpečené. 
Filčák -  navrhol vyznačiť parkovanie pre motorové vozidlá.

Uznesenie č.  162 /2021

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  berie na vedomie informácie ohľadom podujatia Folklórne
popoludnie  pod Dievčenskou skalou. 

     

Hlasovanie:  

Za: 4 Ján Gebe,   Tibor Albert,  Vlastimil Demjan,  
Ing. Štefan Tisza,

Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Ing. Andrea Albertová ,František Barci, Martin Dobos,

Uznesenie bolo prijaté.

9. Žiadosť

Starostka - pán Sanko podal žiadosť o odpredaj pozemku od obce, jedná sa o parcelu č.159 trvalý
trávnatý porast nachádzajúcu sa pri potoku pri jeho pozemku, ktorú dlhodobo udržiava. 
Ing. Tisza - môžeme to predať za tých istých podmienok ako ostatným, lebo aj táto lokalita susedí
s rómskou osadou. Navrhujem osloviť aj pána Kesziho, lebo ak dobre viem aj on má oplotené časť
spomínanej parcely ,  či nebude mať námietky
Starostka - pán Sanko ma informoval o tom , že oni sa medzi sebou už dohodli
Kontrolór - najlepšie je predať pozemok takým spôsobom ako doteraz, podľa osobitného zreteľa a
tiež osloviť pána Kesziho, či nemá o pozemok záujem aj on . 
Starostka  –  dohodnem  stretnutie   s  dotknutými   a zatiaľ  tento  bod  sa  odročíme  na   ďalšie
zasadnutie.



10. Referát starostky

● podľa  informácií  od  pani  Kúdelovej  z  VVS,  prevzatie  a  správu  kanalizácie  a  ČOV
rozhoduje generálny riaditeľ a  nie  Rožňava.  Žiadosť by bolo dobré podať spolu s  Krh.  Dlhou
Lúkou.  Momentálne  investície  nerealizujú,  nakoľko  aj  oni  investujú  z  dotácií,  ktoré  sú
pozastavené. Ceny za stočné ale majú vyššie. Za týchto okolností si myslím, že zatiaľ kanalizáciu
si ponecháme vo svojej správe a budeme sa pokúšať o získanie dotácií na dostavbu siete. Počkajme
aj na vyjadrenie zo strany obce Krh. Dlhá Lúka. 
● vývoz žumpy v bytovke č. 225 bude stáť cca 150 eur za jednu fúru, keďže je to veľká
žumpa,  bude  tam  cca  20  fúr,  pán  Vanyo  zasype  vyprázdnenú  žumpu  stavebným  odpadom.
Pretláčala sa tam kanalizačná rúra, ktorú opäť upchali.
Demjan - treba to dať vyčistiť
Starostka - objednám VVS
● do vodárne sa muselo objednať nové čerpadlo, lebo staré sa pokazilo. Aj nádrž je v zlom

stave, z dvoch je len jeden funkčný
Ing. Tisza - mohla by sa voda urobiť z dotácií, treba nájsť iné zdroje
● aktivačná činnosť v obci prebieha, obec je pokosená, pôjdu kosiť aj potok
● ohľadom rekonštrukcie obecného úradu príde firma v stredu 11.8
● SSC vyrúbe strom pri obecnom úrade na jeseň, počas vegetačného obdobia, lebo ohrozuje

dopravu. Pán Grecmacher sľúbil vyčistenie jarka od Krh. Dl. Lúky po Jovice na budúci rok
a spevní sa aj jarok na ulici Hlavnej

● Dub letný na ulici A. Cházára už nie je chránené, výrub je už zverejnený
● dňa 14.7. prebehlo 2. kolo očkovania  proti COVID19 v obci
● v hasičskej zbrojnici sa urobilo nové elektrické vedenie, lampy, hasiči vymaľujú
● dostali sme pozvánku na kultúrnu akciu v Maďarsku Verőce  v rámci projektu „Vyšehradský

fond“ hudba – rozprávka – gastrokultúrny festivál. Projekt je z  roku 2019 , ale  z dôvodu
pandémie sa uskutoční len teraz v termíne  3-5. septembra.  Slovensko bude reprezentovať
Občianske združenie Andreas Cházár Jólészi Polgári Társulás  spolu s folklórnym súborom
a rozprávkarom Tamásom Zagibom.  Organizátori by uvítali aj účasť zo strany samosprávy.
Záujemcovia sa  môžu  prihlásiť u pani M. Zagibovej.

11. Rôzne

Pán Filčák  - upozornil na zvyšujúcu sa frekvenciu pohybu rómov v neskorých nočných hodinách
po obci a navrhol ponechať zapnuté verejné osvetlenie až do ranných hodín. Žiadal o zvýšenie
policajných hliadok v obci v nočných hodinách.
Starostka – rekonštrukcia verejného osvetlenia  je  plánovaná na september alebo október.  Nové
lampy sú úsporné a budú svietiť po celú noc.
Šafár - policajtov je málo a hliadka nezvláda v každej obci hliadkovať
Starostka - polícia sa nie vždy stavia k problémom v obci ako má. 
Filčák - navrhujem rozšíriť kamerový systém v obci
Starostka  -  plánujem  kamerový  systém  rozšíriť,  ale  najprv  treba  vykonzultovať  možnosti
s dodávateľom celého systému. 
Šafár - navrhujem zriadiť rómsku hliadku
Filčák - bolo by dobré označiť ulice dopravnými značkami a na niektorých miestach inštalovať
retardéry na zníženie rýchlosti
Šafár - ohľadom rómskej hliadky navrhujem skontaktovať Dobšinú, tam to už dlhšiu dobu funguje
Starostka - na osadenie dopravných značiek je potrebný projekt, budem kontaktovať dopravného
inžiniera. Ohľadom rómskej hliadky problém je v tom , že musíme nájsť vhodných  kandidátov
a potom získať zdroje na financovanie. 



 

12.  Záver

Zasadnutie ukončila a prítomným  poďakovala za účasť Ildikó Lukacsová, starostka obce.

Ildikó Lukacsová                                  Overovatelia                           Podpis
  starostka  obce
        
...................................                           Ján Gebe                                        ..............................
 
                                                              Ing.  Štefan Tisza ..............................

 V Joviciach dňa : 9.8.2021

Zapísala: Andrea Farkašová


